
Frotokół Nr X/2011

Sesji Rady Gminy Belsk Duzy

odbytej w dniu 6 września 20i i roku

Stan Rady 15, obecnych 14 radnych,
Wg listy obecności. zał. nr 1.

Spoza Rady udział wzięli:
- Władysław Piątkowski - Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan -Skarbnik Gminy,
- Urszula Kopycka - Kierownik GOPS.
- Elżbieta Dmochowska - Inspektor LIG,
- Adolf Maciak - Radny Powiatu,
- Janusz Honory - Kierownik ZGK,
- Roman Woźniak - Prezes ZG OSP Belsk,
- Janusz Honory * Kierownik ZGK,
- Jarosław Katana - Prezes Spółki Wodnej,
* przewodniczący j ednostek pomocnic zy ch

* wg listy obecności, zał. nr 2,

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk- Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzą Adamcryk
Otworzył obrady i stwierdził quorum. Powitał Radnych i Gości. Zaproponował porządek.

Rada przyięła jednogłośnie następuj ący porządek obrad :

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
2. Podięcie uchwał:

al zmian w budżecie gminy na 2011 rok,
b/ zmian w budżecie gminy na 2011 rok,
c/ zmian w budżecie gminy na 2011 rok,
d/ zmian w budżecie gminy na 2011 rok,
e zmiarl vr budźecie gminy na 2011 rok,
fl zmianw budżecie gminy na 2011 rok,
g| zmian w uchwale o wieloletniej prognozie finansowej gminy.
V trybu prac nad projektem uchwały budżetowej,
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i/ zmian w uchwale o wieloletniej prognozie finansowej gminy,
j/ warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze,
k/ o przysĘpieniu do zmiany planu zagospodarowania zespołu siłowni dla Ferrero,
V zaliczenia dróg do kategorii drós gminnych.

3. Informacja o ar:.. 'lizie oświadczeń majątkowych radnych za 2a1O rak.
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji.
5. Informacja o stanie realizacji wnioskórr i interpelacji z poprzedniej sesji.
6. Zgłaszarlie przez radnych nowych interpelacji i udzielanie odpowiedzi przez Wójta.
7 . Zapytania i wolne wnioski.
8. Zarrlknięcie obrad.

Pkt. 1.

Rada protokół z poprzedniej Sesji przyięłajednogłośnie.

Pkt. 2.

a/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
Gminy Belsk Duży na rok 2O1l /uchwała nr Xl66l2011 - zał. nr 3l.

b/ Pan Andrzej Konarski
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniąiącą uchwałę budżetową
Gminy Belsk D&y na rok 1aII /uchwała nr X/66l2011 - zał. nr 4/ .

cl Pan Jarr Maciak
Oczytał projekt kolejnej uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
gminy Belsk Duży na rok 2O7I /uchwała nr X/68/2011 - zał. nr 5/.

d/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budźetową
gminy Belsk Duży na rok zal1 /uchwała nr X/69l2011 - zał. nr 6/.
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e/ Pan Andrzej Konarski
Przeczytń projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
gminy Belsk Duży na rok Za]l_ /uchwała nrW7a/2011 - zał. nr 7/-

f/ Pan Jan Maciak
P rzeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
gminy Belsk Duży na rok 2011 luchwała nr Xl77/2011 - zał. nr B/ .

e/ Pan Andrzej Adamczyk
Przeczytał projekt kolej nej uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę uchylającą uchwałę Nr Wl62l2OIl
Rady Gminy Belsk Dw z dnia 10 sierpnia 2011 roku zmieniającą uchwałę w sprawie

wieloletniej prognozy finansowej gminy Belsk Duży /uchwała nr X/72/2011 - zał. nr 9/.

h/ Pan Andrzej Konarski
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie

wieloletniej prognozy finansowej gminy Belsk Duży /uchwała nr Xl73l2011 - zał. nr 10/.

i/ Pan Jan Maciak
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie trybu prac nad

projektem uchwały budlżetowej /uchwała nr X/7 4/2011 - zał, nr 11/,

j/Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie szczegółowych
warunków przyznawartia i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalisĘcane usługi
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi oraz szczegołowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od

opłat, jak również trybu ich pobierania /uchwała nr X/75l2a77 * zał. nr 12/.
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kl Pan Andrzej Konarski
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr
IV/19l2a71 z dnia O9.a2.2a11 r. o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego zespołu siłowni wiatrowych dla zakładu Ferrero w
sołectwie Belsk Duzy luchwała nr X/76/2011 - zał. nr 13/.

l/ Pan Jan Maciak
Przeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie za\iczenia dróg do
kategorii dróg sminnych i ustalenia ich przebiegu /uchwała nr X/7712011 - zał. nr 74/.

Pkt. 3.

Pan Andrzej Adamczyk
Przedłożył analizę oświadczen majątkowych radnych za 201O rok /zał. nr 15/.

Ponadto przedstawił protokoł Komisji Rewizyjnej z kontroli referatu podatkowego UG w
zakresie ściągalności podatku rolnego i od nieruchomości.

Pkt. 4.

Pan Władysław Piątkowski
Przedstawił sprawozdanie ze swej działalności w okresie od ostatniej sesji.

Pkt. 5.

Pan Władysław Piątkowski
Poinformował o stanie realizacji interpelacji i wniosków z poprzedniej sesji.
Ponadto poinformował m.in. o]

- remontach cząstkowych na drogach gminnych już wykonanych i dodatkowo zleconych,
- zatrudnieniu pracownika na sprawy drog i inwestycji w gminie od 15 Ix.,
- zatwierdzeniu arkuszy organizacyjnych i przygotowaniu do rozpoczęcia roku szkolego
- podjętych działaniach celem współfinansowania zad,ań z powiatem,
- potrzebie kopania rowów przy drogach i odwodniania gruntów bez dokumentacji,
- potrzebie wyłączania lamp oświetlających prywatne grunty i wymianie sterowników,
- wykonaniu dokumentacji na odwodnienie w Rębowoli i szukaniu środków,
- możliwości wykonania dokumentacji na dalsze odwodnienia i szukaniu środków.
* podjęcie czynności dla zatwierdzenia nowego statutu Belmedu.
- podziękował za dobre przygotowanie dożynek powiatowych.

Do złożonej informacji nie było uwag.
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Pkt. 6.

Pan lreneusz Bałut
Zapytal, jak dalej będzie wyglądała współpraca gminy z powiatem?
W Sadkowie była komisja, gdzie zalane gospodarstwo i nie ma kto wykopać row,u.
Zaapelował o podjęcie działalności Spółki Wodnej.

Pani Marzanna Karaluch
Prosiła o interwencję o urłaściwe wykonanie zjazdu z drogi woj. do Jaroch.

pan stanisław łyiechowski
Zaproponował w przyszłym zakup koparki dla kopania rowów celem odwodnienia.

Panlkzysztof -Witczak

Zapytał, czy będzie uvrzględniona melioracja w Rębowoli?

Pan Bogdan Zakrzewski
Prosił o interwencję dot. równiarki na drogę Skurów - Oczesały, którą obiecał powiat.
Zapytał, co dalej z parkiem? Prosił o usunięcie drzew wchodzących w linię energetyczną
i stwarzających niebezpieczeństwo na drodze powiatowej.

pani wioletta kowalska
Zgłoslłajedno drzewo do wycięcia na wsi.

Pan Jan Maciak
Zgłoslł wycięcie drzew pochylonych na cmentarzu w Lewiczynie od strony zachodniej.

Pkt. 7.

Pan Adolf Maciak
Przedstawił sytuację finansową powiatu, co powoduje znaczne ograniczenial m. in.
odstąpienie od współfinansowania budowy dróg i chodników z gminami.

Pan Andrzej Konarski
Stwierdził, że zadaniem radnych powiatu było wyegzekwowanie współfinansowania.
Okazało się, że bez efektu. Ponadto dyr.Jachoski jeździł i obiecywał, teraz nie rvykonuje.

Pan lreneusz Bałut
Przypomniał, że nowe arkusze organizacyjne szkół nie mogą zwiększać budżetu.
Zaproponował dokładne rozeznanie stanu dróg w gminie i zacząć remonty od najgorszej.
Zaapelował o rozpoczęcie działalności Gminnej Spółki Wodnej, bo potrzeba odwodnić
wiele gruntów i drós, a ponadto uciekają dodatkowe środki.
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pan Jarosław katana
Wyjaśnił. że podjął dztałania dla zebrania dokumentów celem rozpoczęcia działania
Spółki w gminie.

Pkt. 8.

Pan Andrzej Adamczyk
Wyraził podziękowania dla wszystkich, władzom i pracownikom gminy za przygotowanie
dożynek, dzięki czemu impreza była naprawdę udana.

Zamknął obr Sesji.
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